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Victoria Green, Helena Lyrvall, Linda Rönnholm 

Frånvarande: Magnus Christensen, Peter Erensjö, Lena Tillman 
Snibb 

1. Till justerare valdes Maria Gelin 

2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna 

4. Ny ledamot Läkemedelskommittén 

Robert Blomgren hälsades välkommen som efterträdare till Roger 

Skogman i rollen som chefläkare slutenvård 

5. Avgående ledamot 

Kommittén tackade Nadja Schuten Huitink som avslutar sin anställning i 

regionen vid årsskiftet och därmed deltog i sitt sista möte.  

6. Beslut Basläkemedel 2025 

Gunnar Domeij presenterade föreslagna ändringar i listan 

Basläkemedel inför 2025. Kommittén godkände samtliga förslag enligt 

bifogat dokument med följande kommentarer: 

 Blod: Helena Lyrvall kontrollerar att priserna för Monofer och 

Ferinject inte ändrats i och med senaste upphandling. Nadja 

Schuten Huitink önskade ett förtydligande gällande 

rekommendationer för de mest sköra och sjuka äldre i tabellen 

för val av DOAK. Karin Levrén och Gunnar Domeij stämmer av 

med Kristina Atternäs på Läkemedelsavdelningen.I tabellen för 

DOAK byts rubriken ”dosjustering” till ”dosminskning”.   

 Palliativ vård: Viktigt att kontrollera att de läkemedel från Covid 

19- rekommendationen som förs in i ordinarie lista över 

läkemedel vid livets slutskede också finns i kommunernas 

förråd. Karin Levrén stämmer av efter mötet.  

 

7. Läkemedelskommitténs mål 2025 

Victoria Green och Karin Levrén presenterade statistik för 2024 års mål 

tillsammans med förslag på nya mål för 2025. Kommittén beslutade om 

följande mål för 2025:  
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 Strama: < 250 antibiotikarecept/1000 invånare och år  

o Ingen antibiotikabehandling vid ABU (utom vid graviditet 

och vissa urologiska ingrepp) 

 Miljö: Ingen förskrivning eller egenvårdsrekommendation av 

diklofenak tabletter eller gel 

 Äldre: Minska förskrivning av quetiapin till äldre ≥ 75 år 

 Patientsäkerhet:  

o Minska andel opioidbehandlade patienter med stor 

förskrivning av opioider, exklusive patienter med 

cancerdiagnoser 

o Ingen förskrivning av kombinationspreparat 

kodein+paracetamol 

Förskrivningen av zopiklon och zolpidem är fortsatt en viktig fråga som ska 

följas, men lyfts tillfälligt som mål för att göra plats för nya fokusområden. 

8. Nytt från Läkemedelsverket och TLV 

 Gunnar Domeij informerade om läget för det nyligen 

godkända läkemedelet lekanemab mot Alzheimers sjukdom. 

Se bifogad presentation. 

 Victoira Green berättade Läkemedelsverket ska delta i ett 

pilotprojekt med samnordiska läkemedelsförpackningar 

under nästa år. Läkemedelsverket ser också över 

möjligheten att harmonisera förpackningsstorlekar och 

rekommendationer rörande antibiotika i de nordiska 

länderna. Syftet med projekten är att stärka beredskapen 

och säkerställa tillgänglighet av viktiga läkemedel.  

Enheten för beredskapsläkemedel och logistik på 

Folkhälsomyndigheten arbetar med att säkerställa 

försörjningen av viktiga läkemedel vid utbrott av smittsamma 

sjukdomar, framförallt vid en pandemi. Uppdraget innebär att 

behov av viktiga influensapandemivaccin, antivirala 

läkemedel och antibiotika ses över och att modeller för att 

säkra tillgången tas fram. Syftet är att kunna stötta 

regionerna vid en pandemi om det råder allvarlig brist 

aktuella läkemedel. 

 

9. Aktuella restnoteringar 

Helena Lyrvall och Susanne Brouneus redogjorde för läget med 

restnotering av vätskor (bland annat Ringeracetat). Vissa levereanser 

kommer och sortimentsgruppen bevakar läget noggrant. 

Susanne informerade också om pågående restnotering av flutikason i 

sprayform. Rekommendationer har gått ut från Svensk 

Barnläkarförening och Läkemedelsverket. Informations finns och 

uppdateras löpande i listan över läkemedel med leveranssvårigheter. 

En nyhet har också lagts ut på INTRA.  
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10. Övriga frågor 

 Katja Lorenz Winkes har fått förfrågan från en kommun om 

Paxlovid bör finnas i kommunala förråd. Helena Ernlund tar 

med sig frågan och återkommer.  

 Katja lyfte också frågan om Naloxon i kommunala förråd. På 

grund av tidsbrist tas det som en punkt vid nästa möte.  

 

11. Nästa möte 

Följande mötesdatum är inplanerade våren 2025: 20/2 13.00-16.00 

(digitalt), 15/4 09.15-15.45 (fysiskt), 22/5 13.00-16.00 (digitalt). Inbjudan 

kommer i Outlook.  

 

 

____________________________    __________________________ 

Datum, Gunnar Domeij, ordförande    Datum, Karin Levrén, sekreterare 

 

 

 

Justeras: 

 

___________________________ 

Maria Gelin 

 


